
Protokół Nr XV/2025 
z XV sesji Rady Miasta Zgierza 

z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

Zarejestrowano w dniu 

2 7 -05- 2025 

Druk nr $2? 

Pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza Łukasza 
Wróblewskiego oraz Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Zgierza Tomasza 
Dziedzica. 

Sesja odbyła się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza. 

Obrady rozpoczęto 24 kwietnia 2025 r. o godz. 10:00, a zakończono tego 
samego dnia o godzinie 14:10. 

Zestawienie obecności radnych: 

Ustawowa liczba radnych - 23, 
• Stan faktyczny radnych - 23, 
• Radni obecni - 22 (Antczak Zbigniew, Boś Anna, Czekalski Paweł, 

Dziedzic Tomasz, Filipowicz Jakub, Frątczak Łukasz, Grzelak-
Makowczyńska Agata, Hiliński Marek, Jaborski Michał, Jagielski 
Przemysław, Karasiński Krzysztof, Krysztofiak Paulina, Krzewina 
Elżbieta, Kwiatkowski Jakub, Linkowski Artur, Łęcka-Andrzejewska 
Alina, Matuszewski Piotr, Mięsok Andrzej, Piłacik Andrzej, Szulc 
Sebastian, Wojtera Nadja, Wróblewski Łukasz). 

• Radni nieobecni - 1 (Gaca Elżbieta). 

Zestawienie obecności Przewodniczących Zarządów: 

• Obecni - 10 (Kinga Błaszczyk, Violetta Drewnowska, Paweł 
Dziemdziela, Elżbieta Frankowska, Dorota Jatczak, Katarzyna 
Józefowicz, Adam Kowalski, Grażyna Kurasik, Henryka Piekut, 
Przemysław Swędrak). 

• Nieobecni - 0. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu członka Rady 
Osiedla Przybyłów w Zgierzu (Druk nr 142-2025). 

3. Uwagi do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIV sesji. 

5. Zapytania mieszkańców. 

6. Wnioski jednostek pomocniczych. 

7. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa w mieście za 2024 r. 
(Druk nr 143 - 2025, Druk nr 157 - 2025). 



8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 

11. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 
między sesjami. 

13. Stanowisko Rady Miasta Zgierza w sprawie upamiętnienia tysięcznej 
rocznicy koronacji Bolesława Chrobrego oraz pięćsetnej rocznicy 
Hołdu Pruskiego (Druk nr 162-2025). 

14. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) nadania Tytułu Honorowego „Zgierski Dawca Krwi" (Druk nr 164-
2025), 

b) przyjęcia Regulaminu korzystania z Ośrodka Wypoczynkowego 
Malinka w Zgierzu (Druk nr 141-2025), 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze 
środków „Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021 - 2027" oraz 
realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. „Rozwój systemu 
selektywnego zbierania odpadów komunalnych" (Druk nr 156-
2025), 

d) zmieniająca uchwałę Nr XIV/288/2025 w sprawie określenia 
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Zgierz na 2025 rok 
(Druk nr 158-2025), 

e) likwidacji źródeł dochodów gromadzonych na wydzielonym 
rachunku i ich przekazania oraz sposobu i trybu sporządzania 
planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów 
samorządowych jednostek budżetowych (Druk nr 159- 2025), 

f) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz w roku 
2025 do złożenia wniosku do modułu 3 wieloletniego rządowego 
programu "Posiłek w szkole i w domu" dotyczącego wspierania 
w latach 2024-2028 organów prowadzących publiczne szkoły 
podstawowe w zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, 
wychowania i opieki przez organizację stołówek i miejsc 
spożywania posiłków w Szkole Podstawowej nr 3 Zgierzu (Druk nr 
160-2025), 

g) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz w roku 
2025 do złożenia wniosku do modułu 3 wieloletniego rządowego 
programu "Posiłek w szkole i w domu" dotyczącego wspierania 
w latach 2024-2028 organów prowadzących publiczne szkoły 



podstawowe w zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, 
wychowania i opieki przez organizację stołówek i miejsc 
spożywania posiłków w Szkole Podstawowej nr 5 Zgierzu (Druk nr 
161-2025), 

h) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2025 
w zakresie zadań własnych oraz zadań z zakresu administracji 
rządowej zleconych miastu (Druk nr 165-2025), 

i) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-2042 
(Druk 
nr 166-2025). 

15. Podjęcie uchwał w sprawach zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych: 

a) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Obrońców Pokoju w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 144 - 2025), 

b) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Granicznej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 145 - 2025), 

c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Marysińskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 146 - 2025), 

d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Czerwonej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 147 - 2025), 

e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Północnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 148 - 2025), 

f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wojska Polskiego w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 149 - 2025), 

g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Karola w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 150 - 2025), 

h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Malarskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 151 - 2025), 

i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Ogrodowej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 152- 2025), 

j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Poprzecznej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 153 - 2025), 

k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Solnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 154 - 2025), 

I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Drewnowskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 155- 2025), 



m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jeża w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 163-2025). 

16. Oświadczenia radnych. 

17. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

Pkt 1 Otwarcie sesji 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przywitał wszystkich przybyłych na 
sesję. Na podstawie listy obecności stwierdził kworum i tym samym 
prawomocność obrad. Otworzył XV sesję Rady Miasta Zgierza. Poprosił 
wszystkich o powstanie celem uczczenia minutą ciszy zmarłego Rafała 
Antczaka - Radnego RMZ VII kadencji, Przewodniczącego Rady Osiedla 
Przybyłów w Zgierzu i Radnego Rady Powiatu Zgierskiego. 

Pkt 2 Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu członka 
Rady Osiedla Przybyłów w Zgierzu 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wygaśnięcia 
mandatu członka Rady Osiedla Przybyłów w Zgierzu (Druk nr 142-2025). 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/311/2025 w sprawie 
wygaśnięcia mandatu członka Rady Osiedla Przybyłów w Zgierzu 

Pkt 3 Uwagi do porządku obrad 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski zgłosił dwa wnioski 
o zmianę porządku obrad poprzez: 

a) wprowadzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
dofinansowania na realizację przedsięwzięcia pn. 
"Opracowanie Miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu dla 
miasta Zgierza" (Druk nr 174 - 2025) do pkt 14 lit. j; 
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b) wprowadzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na aplikowanie przez Gminę Miasto Zgierz o środki na 
realizację zadań termomodernizacyjnych 
i modernizacyjnych w zakresie dokumentacji technicznej 
wytworzonej w ramach projektu "Zgierz - opracowanie 
dokumentacji w ramach wsparcia rozwoju miast POPT" (Druk 
nr 175 - 2025) do pkt 14 lit. k. 

Brak dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
głosowania poszczególnych wniosków. 

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia dofinansowania na realizację przedsięwzięcia 
pn. "Opracowanie Miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu dla miasta 
Zgierza" (Druk nr 174 - 2025) do pkt 14 lit. j. 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wniosek został przyjęty tym samym Rada Miasta Zgierza 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady 
zmieniła porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na aplikowanie przez Gminę Miasto 
Zgierz o środki na realizację zadań termomodernizacyjnych 
i modernizacyjnych w zakresie dokumentacji technicznej wytworzonej 
w ramach projektu "Zgierz - opracowanie dokumentacji w ramach 
wsparcia rozwoju miast POPT" (Druk nr 175 - 2025) do pkt 14 lit. k. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wniosek został przyjęty tym samym Rada Miasta Zgierza 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady 
zmieniła porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianie: 
1. Otwarcie sesji. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu członka Rady 
Osiedla Przybyłów w Zgierzu (Druk nr 142-2025). 

3. Uwagi do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIV sesji. 

5 



5. Zapytania mieszkańców. 

6. Wnioski jednostek pomocniczych. 

7. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa w mieście za 2024 r. 
(Druk nr 143 - 2025, Druk nr 157 - 2025). 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 

11. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 
między sesjami. 

13. Stanowisko Rady Miasta Zgierza w sprawie upamiętnienia tysięcznej 
rocznicy koronacji Bolesława Chrobrego oraz pięćsetnej rocznicy 
Hołdu Pruskiego (Druk nr 162-2025). 

14. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) nadania Tytułu Honorowego „Zgierski Dawca Krwi" (Druk nr 164-
2025), 

b) przyjęcia Regulaminu korzystania z Ośrodka Wypoczynkowego 
Malinka w Zgierzu (Druk nr 141-2025), 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze środków 
„Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021 - 2027" oraz realizację przez 
Gminę Miasto Zgierz zadania pn. „Rozwój systemu selektywnego zbierania 
odpadów komunalnych" (Druk nr 156-2025), 

d) zmieniająca uchwałę Nr XIV/288/2025 w sprawie określenia 
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Zgierz na 2025 rok (Druk 
nr 158-2025), 

e) likwidacji źródeł dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku 
i ich przekazania oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych 
dla wydzielonych rachunków dochodów samorządowych jednostek 
budżetowych (Druk nr 159- 2025), 

f) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz w roku 
2025 do złożenia wniosku do modułu 3 wieloletniego rządowego programu 
"Posiłek w szkole i w domu" dotyczącego wspierania w latach 2024-2028 
organów prowadzących publiczne szkoły podstawowe w zapewnieniu 
bezpiecznych warunków nauki, wychowania i opieki przez organizację 
stołówek i miejsc spożywania posiłków w Szkole Podstawowej nr 3 Zgierzu 
(Druk nr 160-2025), 
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g) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz w roku 
2025 do złożenia wniosku do modułu 3 wieloletniego rządowego programu 
"Posiłek w szkole i w domu" dotyczącego wspierania w latach 2024-2028 
organów prowadzących publiczne szkoły podstawowe w zapewnieniu 
bezpiecznych warunków nauki, wychowania i opieki przez organizację 
stołówek i miejsc spożywania posiłków w Szkole Podstawowej nr 5 Zgierzu 
(Druk nr 151-2025), 

h) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2025 
w zakresie zadań własnych oraz zadań z zakresu administracji rządowej 
zleconych miastu (Druk nr 165-2025), 

i) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-2042 (Druk 
nr 166-2025), 

j) przyjęcia dofinansowania na realizację przedsięwzięcia pn. 
"Opracowanie Miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu dla miasta 
Zgierza" (Druk nr 174-2025), 

k) w sprawie wyrażenia zgody na aplikowanie przez Gminę Miasto 
Zgierz o środki na realizację zadań termomodernizacyjnych i 
modernizacyjnych w zakresie dokumentacji technicznej wytworzonej w 
ramach projektu "Zgierz - opracowanie dokumentacji w ramach wsparcia 
rozwoju miast POPT" (Druk 175-2025). 

15. Podjęcie uchwał w sprawach zaliczenia dróg do kategorii dróg 
gminnych: 

a) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Obrońców Pokoju w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 144 - 2025), 

b) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Granicznej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 145 - 2025), 

c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Marysińskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 146 - 2025), 

d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Czerwonej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 147 - 2025), 

e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Północnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 148 - 2025), 

f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wojska Polskiego w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 149 - 2025), 

g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Karola w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 150 - 2025), 

h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Malarskiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 151 - 2025), 
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i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Ogrodowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 152- 2025), 

j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Poprzecznej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 153 - 2025), 

k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Solnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 154 - 2025), 

I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Drewnowskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 155- 2025), 

m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jeża w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 163-2025). 

16. Oświadczenia radnych. 

17. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że w programie eSesja 
został zamieszczony wykaz opinii oraz, że do wszystkich projektów uchwał 
zgłoszonych na dzisiejszą sesję Rady Miasta Zgierza opinie były 
pozytywne lub bez uwag. Następnie przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 4 Przyjęcie protokołu z XIV sesji 

Radny A. Mięsok zgłosił uwagi do protokołu nr XIV/2025: 

- na str. 12 w drugim akapicie zamienić wyraz „waśnie" na „właśnie", 
- na str. 23, punkt 14 w drugim wierszu zamienić „Prezydenta Mitasa" na 
„Prezydenta Miasta", 
- na str. 33 w dziewiątym wierszu od dołu wyraz „najlepsza" zamienić na 
„najlepszą". 
Zwrócił także uwagę, aby po zmianie porządku obrad dodawać do 
sformułowania „porządek obrad został zmieniony bezwzględną większością 
głosów", że jest to bezwzględna większość głosów ustawowego składu 
Rady. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przyjął zgłoszone uwagi w formie 
autopoprawki, zapytał, czy są uwagi do zgłoszonych poprawek - nie było 
zgłoszeń ani innych uwag do protokołu. Poinformował, że przyjmuje 
protokół z XIV sesji Rady Miasta Zgierza. 
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Radny A. Mięsok wyraził opinię, iż protokół powinien zostać przegłosowany 
przez wszystkich Radnych obecnych na sesji a nie przyjmowany wyłącznie 
przez Przewodniczącego RMZ. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odpowiedział, że jeśli jest taka wola, 
to zostanie przeprowadzone głosowanie nad przyjęciem protokołu. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z XIV sesji. 

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Protokół nr XIV/2025 z XIV sesji Rady Miasta Zgierza został przyjęty. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 5 Zapytania mieszkańców 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił, aby na ten moment 
zapytania mieszkańców oraz wnioski jednostek pomocniczych (następny 
punkt porządku obrad) związane były z tematem przewodnim sesji, czyli 
bezpieczeństwem w mieście. 

Mieszkanka Zgierza powiedziała, że na ul. Dubois doszło do napadu, 
w związku z czym mieszkańcy nie czują się bezpiecznie, zapytała 
o schrony na terenie Miasta. 

Mateusz Tworski i Jacek Graczyk z Ruchu Narodowego Konfederacja 
zapytali, na jakim etapie znajduje się petycja, którą złożyli 19 marca. 
Petycja dotyczy przyjęcia przez samorząd uchwały kierunkowej przeciwko 
powstawaniu na terenie miasta ośrodków dla nielegalnych imigrantów. 

Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 6 Wnioski jednostek pomocniczych 

V. Drewnowska Przewodnicząca Zarządu Osiedla Piaskowice-Aniołów 
w Zgierzu zasygnalizowała, że w ostatnim czasie na terenie Osiedla, 
zwłaszcza od strony lasu Krogulec mają miejsce włamania na posesje, 
poprosiła o objęcie tego terenu szczególną uwagą i zwiększenie liczby 
patroli policji. 



P. Swędrak Przewodniczący Zarządu Osiedla Przybyłów w Zgierzu złożył 
wniosek o doświetlenie skrzyżowania, przejścia dla pieszych na ul. 1 Maja 
z ul. Piłsudskiego w tym miejscu, gdzie Rada Osiedla wnioskuje 
o powstanie prawoskrętu w ul. Piłsudskiego oraz o poprawę 
bezpieczeństwa drogowego na ul. Piłsudskiego na skrzyżowaniu 
z ul. Obrońców Pokoju. 

G. Kurasik Przewodnicząca Rady Osiedla Stare Miasto w Zgierzu zapytała, 
jakie są ustalenia w sprawie włamań i prób włamań do domów na 
ul. Żytniej. 

Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 7 Informacja na temat stanu bezpieczeństwa w mieście za 
2024 r. 

Materiały stanowią załączniki do protokołu. 

Brygadier A. Antczak, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 
w Zgierzu odniósł się do pytania o schrony zadanego przez mieszkankę 
mówiąc, że od początku roku 2025 funkcjonuje w Polsce prawodawstwo, 
które przywraca możliwości projektowania, budowania, ale również 
przywracania do technicznej funkcjonalności tych obiektów, które już były 
kiedyś zakwalifikowane jako miejsca schronienia. Przegląd tych miejsc, 
które dawniej występowały w dokumentacji został już wykonany dwa lata 
temu a obecnie prowadzona jest ich weryfikacja. Dodał, że większość 
z tych miejsc wymaga znacznych środków finansowych, żeby można było 
je doprowadzić do funkcjonalności, która jest wymagana. 

Radny J. Filipowicz zapytał, jaki jest stopień zagrożenia pożarowego 
w lasach oraz czy KP PSP w Zgierzu kontroluje zbiorniki wodne w pobliżu 
lasów. 

Brygadier A. Antczak, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 
w Zgierzu odpowiedział, że KP PSP w Zgierzu współpracuje 
z zarządcami lasów. Głównie są to lasy państwowe, ale również lasy 
prywatne, chociaż najczęściej zbiorniki wodne znajdują się na terenie 
lasów prywatnych. Dodał, że część zbiorników pojawiła się również 
w obrębie drogi ekspresowej S14, również odwodnienie autostrady drogi 
ekspresowej jest zbudowane w taki sposób, że woda opadowa gromadzi 
się w zbiornikach. Wspomniał, że strażacy prowadzą ciągłe szkolenia 
razem z druhami Ochotniczych Straży Pożarnych związane 
z dostarczaniem wody na duże odległości. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał, w związku 
z ostatnimi pożarami, o obowiązek montowania w domach czujników 
dymu i czadu, który częściowo zaczął obowiązywać od grudnia zeszłego 
roku i ma być rozwijany do 2030 roku. 

Brygadier A. Antczak, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 
w Zgierzu odpowiedział, że na terenie miasta ofiar śmiertelnych 
w pożarach w 2024 roku nie było. Natomiast, jeżeli chodzi o czujniki 
tlenku węgla i dymu to na tę chwilę tylko w nowopowstających obiektach 
jest obowiązek ich montażu. Zachęcił, aby takie czujki mieć w domach, 
gdyż zwiększają szansę, aby uniknąć zagrożenia. 

Mieszkaniec Zgierza poprosił, aby Komendant Powiatowy PSP w Zgierzu 
wymienił atestowane firmy produkujące czujki tlenku węgla, gdyż na 
rynku dostępne są także podróbki, które mogą nie spełniać swojej funkcji. 

Brygadier A. Antczak, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 
w Zgierzu wyjaśnił, że każde certyfikowane urządzenie musi mieć znak CE 
1 nie należy kupować urządzenia, które Certyfikatu Europejskiego nie ma. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski podziękował za koordynację pomocy 
dla powodzian w ubiegłym roku. 

Brygadier A. Antczak, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 
w Zgierzu dodał, że udało się wtedy wysłać ponad siedem naczep tirów 
z różnego rodzaju asortymentem na tereny powodziowe. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic poprosił o ocenę współpracy 
z Ochotniczymi Strażami Pożarnymi podając liczbę wyjazdów - OSP Zgierz 
2 wyjazdy, OSP Proboszczewice 10 wyjazdów oraz zapytał, jakie widzi 
potrzeby ze strony miasta na wspieranie tego typu inicjatywy. 

Brygadier A. Antczak, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 
w Zgierzu wyjaśnił, że sytuacja związana z zapewnieniem bezpieczeństwa 
i ochrony przeciwpożarowej na terenie jednostek samorządowych wygląda 
w ten sposób, że zgodnie z procedurą P-23 Komendanta Głównego na 
terenie każdej jednostki samorządowej powinna być co najmniej jedna 
jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej, a docelowo dwie, włączone do 
Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego, a żeby jednostka była 
włączona do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego musi mieć 
zapewniony sprzęt i przeszkolonych ludzi w odpowiedniej ilości. Włączenie 
jednostki do KSRG daje możliwość sprawdzania gotowości operacyjnej 
danej jednostki. Czy ona jest mobilna, czy utrzymuje wyszkolenie na 
odpowiednim poziomie, czy utrzymuje prawidłową ilość sprzętu, czyli 
wykonuje przeglądy techniczne samochodów i urządzeń technicznych, 
które na tych samochodach się znajdują. Dodał, że widzi potencjał do 
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rozwoju jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Zgierza oraz 
chciałby, żeby obydwie jednostki udało się z czasem do włączyć do KSRG. 

Radny P. Czekalski poprosił o ocenę potencjału dwóch jednostek OSP 
funkcjonujących na terenie Zgierza w kontekście włączenia do Krajowego 
Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. Wspomniał, że na utrzymanie 
powierzchni garażowej jednej z jednostek Miasto wydaje 240 tysięcy 
złotych w skali roku. 

Brygadier A. Antczak, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 
w Zgierzu w odpowiedzi przekazał, że obie jednostki posiadają zasoby 
ludzkie, przeszkolenie, samochody ratowniczo-gaśnicze - jednostka 
w Proboszczewicach ma kilkudziesięcioletni samochód, natomiast druga 
jednostka posiada samochód ratowniczo-gaśniczy średni, który wymaga 
pewnego remontu, natomiast ma również samochód lekki gaśniczy 
z modułem ratownictwa technicznego, który jest mobilny i nawet był 
wykorzystywany podczas działań związanych z gromadzeniem 
asortymentu dla powodzian. Dodał, że jest potencjał, nad którym trzeba 
pracować, ale jest jeszcze wiele rzeczy do zrobienia. 

Radny P. Czekalski poprosił o ocenę wyjazdowości poszczególnych 
jednostek zwracając uwagę na dysproporcję w tym temacie. 

Radny J. Filipowicz zapytał, czy szkolenia dla druhów OSP odbywają się 
pod nadzorem jednostki powiatowej oraz czy są to obowiązkowe szkolenia 
organizowane przez KP PSP czy to jednostki OSP muszą się zwrócić 
o przeprowadzenie takiego szkolenia. 

Brygadier A. Antczak, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 
w Zgierzu odnośnie wyjazdowość powiedział, że ilość wyjazdów nie jest 
jedynym wskaźnikiem co do przydatności danej grupy ludzi do ochrony 
przeciwpożarowej. Przytoczył pożar na składowisku śmieci na Borucie, 
który trwał 7 dni, gdzie wyjazdów było tylko 7, natomiast zaangażowani 
byli tam wszyscy i pracowali bez przerwy przez 7 dni, 24 godziny na dobę. 
Wówczas osoby z przeszkoleniem, które na co dzień nie uczestniczą 
w wyjazdach bardzo się sprawdziły. Dodał, że podczas wspomnianego 
pożaru bez przerwy pracowało 260 ratowników, których trzeba było co 
5 godzin rotować a 5 rotacji w ciągu doby dawało ponad 1000 osób 
zaangażowanych w działania. Dodał, że jest także dużo wyjazdów tak 
zwanych gospodarczych, których w tych statystykach nie ma, a część tych 
wyjazdów jest na potrzeby miasta. Podsumował, że wyjazdowość stricte 
ratownicza to jedno, ale możliwość zagospodarowania przeszkolonych 
ludzi do różnego rodzaju innych rzeczy, chociażby na przykład 
zabezpieczenia imprez sportowych, to drugie. Odnośnie szkoleń dla 
druhów OSP wyjaśnił, że szkolenia takie prowadzone są przez Komendę 
Powiatową Państwowej Straży Pożarnej pod nadzorem wyznaczonych 
funkcjonariuszy. Są to szkolenia częściowo e-learningowe, na których jest 
teoria, potem trzeba przejść test wiedzy, który dopuszcza do części 
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praktycznej i dopiero po zaliczeniu części teoretycznej, części praktycznej 
i przy co najmniej osiemdziesięciu procentach obecności taki strażak 
dopuszczany jest do egzaminu końcowego, który musi po prostu zdać. 
Jeżeli ten egzamin zda, to wtedy otrzymuje świadectwo, które uprawnia 
go do udziału w bezpośrednich działaniach ratowniczo-gaśniczych, do 
których potrzebne jest jeszcze zaświadczenie lekarskie, umundurowanie 
i sprzęt oraz środki ochrony indywidualnej. 

Radna A. Łęcka-Andrzejewska zapytała o kwestię szkoleń cyklicznych, 
uzupełniających/aktualizujących wiedzę wobec warunków na dany czas. 
Czy wiedza zdobyta przez strażaków na pierwszym podstawowym 
szkoleniu jest aktualizowana. 

Brygadier A. Antczak, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 
w Zgierzu omówił kwestię doskonalenia zawodowego strażaków 
ochotników, wyjaśnił, że cyklicznie prowadzone są także ćwiczenia 
doszkalające a doszkalanie strażaków odbywa się w sposób ciągły. 

Radny J. Filipowicz zapytał, czy jednostki OSP ze Zgierza biorą udział 
w tych szkoleniach. 

Brygadier A. Antczak, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej 
w Zgierzu odpowiedział, że w podstawowych na pewno tak, natomiast 
w przypadku szkoleń cyklicznych nie mógł podać informacji. Wymienił 
także, jakie uprawnienia posiadają członkowie jednostek OSP w Zgierzu. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski podziękował Komendantowi 
Państwowej Straży Pożarnej w Zgierzu za codzienną pracę oraz 
przygotowanie materiału na sesję. 

Młodszy inspektor Krzysztof Sztandera Komendant Powiatowy Policji 
w Zgierzu w swoim wystąpieniu podał statystyki działań Policji w 2024 
roku informując przy tym, że policjanci wykonali łącznie 13407 służb, 
których powinno być znacznie więcej, ale z uwagi na liczbę wakatów, nie 
było takiej możliwości. Mówił o codziennej pracy policjantów, 
podejmowanych interwencjach, o Krajowej Mapie Zagrożeń i innych 
działaniach w ujęciu statystycznym w kontekście roku 2024. Odniósł się 
do słów mieszkanki z ul. Dubois mówiąc, że w tym miejscu interwencje 
dotyczą zwykle zakłócania ciszy i porządku publicznego, potwierdził także 
zgłoszenia w okolicy ulicy Wiosny Ludów, jedno dotyczyło osoby, której 
zachowanie mogło wskazywać, że ma zamiar włamać się do domu. 
Podziękował także Komendantowi Powiatowemu Straży Pożarnej 
w Zgierzu za zaangażowanie sił przy gaszeniu pożaru w byłym internacie 
na ulicy Kuropatwińskiej 3 w Zgierzu, dzięki którym pożar nie 
rozprzestrzenił się bardziej, policja natomiast w tej sprawi ustaliła, że 
sprawcami podpalenia byli dwaj czternastolatkowie. Podziękował także za 
wsparcie finansowe od Miasta, które pomogło komendzie kupić samochód 
Kia sportage. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał, czy wakaty w służbie są 
wynikiem braku pokrycia finansowego czy braku chętnych do służby. 

Młodszy inspektor Krzysztof Sztandera Komendant Powiatowy Policji 
w Zgierzu odpowiedział, że jest mało chętnych osób do pracy w Policji. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski podziękował za wykrycie sprawców 
podpalenia budynku byłego internatu a w imieniu mieszkańców z ulic 
Żytniej i Owsianej przekazał niepokojące sygnały dotyczące osób, które 
się pojawiają w rejonie wspomnianych ulic i próbują wejść do mieszkań. 
Powiedział o włamaniu, do którego doszło na ulicy Owsianej, przekazał, że 
mieszkańcy wymieniają się nagraniami z monitoringu, zgłaszają te 
sytuacje, natomiast ten problem ostatnio narasta i poprosił o zwrócenie 
większej uwagi policji na te sygnały. 

Radny Ł. Frątczak zapytał, w związku ze zbliżającym się okresem letnim, 
czy w rejonie Malinki oraz Parku Miejskiego w porze nocnej policja będzie 
podejmowała dodatkowe działania. 

Młodszy inspektor Krzysztof Sztandera Komendant Powiatowy Policji 
w Zgierzu poinformował, że odbyło się spotkanie z Komendantem Straży 
Miejskiej i Dyrektorem MOSiR-u, następnie odbędzie się spotkanie ze 
Strażą Pożarną i z Nadleśnictwem. Powiedział, że nie ma możliwości żeby 
w weekendy w tych miejscach nie było policji, gdyż te obiekty w czasie 
letnim generują dużo niebezpieczeństw. Dodał, że liczy na współpracę ze 
Strażą Miejską w zakresie kontrolowania bezpieczeństwa 
w newralgicznych miejscach, aby mieszkańcy mogli bezpiecznie 
wypoczywać. 

Radny Ł. Frątczak powiedział, że radni zastanawiają się nad podjęciem 
uchwały ograniczającej sprzedaż alkoholu w Zgierzu po godzinie 22.00. 
Zapytał, jak Komendant Powiatowy Policji w Zgierzu ocenia ten pomysł. 

Młodszy inspektor Krzysztof Sztandera Komendant Powiatowy Policji 
w Zgierzu odpowiedział, że każde działanie, które miałoby w zakresie 
wyeliminowanie tego współczynnika zdarzeń niepożądanych byłoby 
wskazane, natomiast musiałby na to pytanie odpowiedzieć w formie 
analizy ile takich sklepów, w których prowadzona jest działalność 
całodobowa, generuje zdarzenia niepożądane, bo sama sprzedaż to jedno 
a powstawanie zdarzeń do drugie. Nawiązał do powiatów w województwie 
łódzkim, gdzie wprowadzono ograniczenie w godzinach sprzedaży alkoholu 
i odnotowuje się spadek ilość zdarzeń związanych z nadużywaniem 
alkoholu. 

Radny S. Szulc dopytał o statystyki związane z kradzieżą samochodów. 

Młodszy inspektor Krzysztof Sztandera Komendant Powiatowy Policji 
w Zgierzu przekazał, że odnotowuje się znaczny wzrost kradzieży 
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samochodów, W ubiegłym roku było to 15 pojazdów a w roku 
wcześniejszym 9. Dodał, że prowadzone są działania, żeby ograniczyć to 
zjawisko. 

Radny S. Szulc dopytał, jakie samochody najczęściej są kradzione - jakie 
marki i czy bardziej są to pojazdy nowe. 

Młodszy inspektor Krzysztof Sztandera Komendant Powiatowy Policji 
w Zgierzu odpowiedział, że najczęściej kradzione są samochody nowe, 
zwłaszcza marki BMW, Audi, często też samochody japońskie. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic zapytał o miejski monitoring, zwrócił 
także uwagę, że w przygotowanym przez policję materiale wymienione są 
ulice z największą kolizyjnością, a to dane, które powinny być 
wykorzystywane w organizacji ruchu w mieście. 

Młodszy inspektor Krzysztof Sztandera Komendant Powiatowy Policji 
w Zgierzu odpowiedział, że policja wskazała Straży Miejskiej, które punkty 
na terenie miasta wymagają objęcia go monitoringiem, tu w znacznej 
mierze drogi wylotowe z miasta pod kątem kradzieży pojazdów. Dodał, że 
monitoring to bardzo duże narzędzie, policja chętnie z niego korzysta 
i warto, aby system monitoringu w mieście, w miarę możliwości starać się 
rozbudowywać. 

Radny A. Mięsok zapytał, ilu jest dzielnicowych na terenie Zgierza. 

Młodszy inspektor Krzysztof Sztandera Komendant Powiatowy Policji 
w Zgierzu przekazał, że liczba etatów jest taka sama jak była z tym, że 
jest obecnie jeden wakat na osiem etatów związany z odejściem 
dzielnicowej na emeryturę. 

Radna A. Boś zapytała czy przejeżdżający radiowóz może zatrzymać się, 
gdy policjanci widzą grupę ludzi zachowujących się nieodpowiednio 
i sprawdzić ich stan trzeźwości. 

Młodszy inspektor Krzysztof Sztandera Komendant Powiatowy Policji 
w Zgierzu powiedział, że policjanci mogą i powinni wobec takiej sytuacji 
się zatrzymać, natomiast trzeba mieć na uwadze, że radiowóz może być 
w drodze na interwencję a nie w służbie patrolowej. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski zapytał, czy prowadzone są wspólne 
patrole Policji i Straży Miejskiej. 

Młodszy inspektor Krzysztof Sztandera Komendant Powiatowy Policji 
w Zgierzu odpowiedział, że do tej pory takich partoli nie było z uwagi na 
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zbyt dużo wakatów w Straży Miejskiej, natomiast już niedługo wspólne 
patrole mają się rozpocząć. 

Radna A.Łęcka-Andrzejewska zwróciła się o wzmożone patrolowanie okolic 
sklepu Żabka przy ulicy Boya-Żeleńskiego 39 z uwagi na częste 
spożywanie alkoholu w pobliżu tego sklepu, zwróciła uwagę, aby 
radiowozy częściej wjeżdżały na teren osiedla. Zapytała także, czy 
zgierska policja prowadzi programy edukacyjne dla mieszkańców 
w zakresie bezpieczeństwa w mieście oraz w ruchu drogowym. 

Młodszy inspektor Krzysztof Sztandera Komendant Powiatowy Policji 
w Zgierzu wyjaśnił, że w obrębie sklepu za porządek i ład odpowiada 
właściciel sklepu, który alkohol sprzedaje. Dodał, że warto takie miejsca 
nanosić na Krajową Mapę Zagrożeń, a wskazany przez Radną teren 
zostanie sprawdzony. Zadeklarował także, że będzie chciał, aby policjanci 
mieli więcej pieszych patroli, zwłaszcza w okresie letnim, żeby byli 
widoczni na ulicach. Dodał, że w zgierskiej komendzie profilaktyka jest na 
bardzo wysokim poziomie. W zeszłym roku odbyły się cztery debaty 
praktycznie w każdej dziedzinie oraz mnóstwo spotkań. 

Radna A. Łęcka-Andrzejewska poprosiła, aby działania profilaktyczne 
kierowały się bardziej w stronę formy warsztatowej, praktycznej, bo są 
one bardziej skuteczne niż forma wykładowa. 

Radny S. Szulc zapytał, czy KPP w Zgierzu prowadzi działania prewencyjne 
w temacie pedofilii. 

Młodszy inspektor Krzysztof Sztandera Komendant Powiatowy Policji 
w Zgierzu powiedział, że żadnych poważniejszych zdarzeń o tym 
charakterze na szczęście w Zgierzu nie ma, jeśli chodzi o profilaktykę, 
przy różnych okazjach, w sposób dostosowany do wieku dzieci i młodzieży 
policjanci przestrzegają przed tego typu zagrożeniami. 

Mieszkaniec Zgierza zapytał, jaka jest wykrywalność na ogólną liczbę 
zgłoszonych przestępstw oraz ilu sprawców udało się ustalić dzięki 
wsparciu monitoringu wizyjnego. 

Młodszy inspektor Krzysztof Sztandera Komendant Powiatowy Policji 
w Zgierzu przedstawił statystykę dotyczącą wykrywalności przestępstw 
w siedmiu kategoriach, dodał, że monitoring jest bardzo ważnym 
narzędziem w pracy policji, ale równie ważna jest ciężka praca 
i współpraca z obywatelami. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski podziękował za codzienną pracę 
policjantów na rzecz bezpieczeństwa w Zgierzu. 
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Dariusz Bereżewski Komendant Straży Miejskiej w Zgierzu powiedział, że 
ten rok będzie dość przełomowym, ponieważ następuje potężna 
modernizacja monitoringu miejskiego. Wymienionych będzie kilkadziesiąt 
kamer. Głównie w centrum miasta, czyli: Plac Jana Pawła II, Plac 
Kilińskiego, ul. Barlickiego, ul. Dąbrowskiego, stara część Parku 
Miejskiego, wymienione będą kamery i dołożone na Targowisku Miejskim 
i w Parku Kulturowym Miasto Tkaczy. Kamery będą nowoczesne. 

Radny K. Karasiński przytoczył sytuację opisaną mu przez mieszkankę 
Zgierza, która zgłosiła do Straży Miejskiej zdarzenie. Zasugerowano jej, 
aby zgłaszać zdarzenia pod numerem 112 gdyż w niedzielę, Straż Miejska 
nie może podjąć interwencji. W związku z sytuacją, Radny poruszył temat 
organizacji pracy Straży Miejskiej w weekendy oraz zakres obowiązków 
funkcjonariuszy. 

Dariusz Bereżewski Komendant Straży Miejskiej w Zgierzu wyjaśnił, że 
system pracy zależy od ilości funkcjonariuszy, którzy są zatrudnieni, 
ponieważ pracują 40 godzin tygodniowo. Ilość patroli uzależniona jest od 
Kodeksu Pracy. Powiedział, że chętnie ustaliłby patrole w soboty i dni 
wolne od pracy, ale brakuje funkcjonariuszy. Dodał, że po rozmowach 
z Prezydentem Miasta Zgierza w budżecie na rok 2025 udało się 
zabezpieczyć środki na zmniejszenie deficytu kadrowego i podjęcie 
działań, aby przyjąć pięciu funkcjonariuszy. Omówił procedurę 
przygotowania funkcjonariuszy do pracy oraz czas potrzebny, aby 
rozpoczęli służbę. Zapewnił, że po przeszkoleniu nowych funkcjonariuszy 
do pracy w Straży Miejskiej na pewno wrócą patrole oraz służby 
interwencyjne w niedziele. Odnośnie przekazywania interwencji wyjaśnił, 
że nie może jakaś inna służba czy inna osoba przekazywać interwencji. 
Podając za przykład, że dyżurny Straży Pożarnej nie może przyjmować 
zgłoszenia, że gdzieś się pali od osoby trzeciej, bo może nastąpić dużo 
błędów czy pomyłek, dlatego są prośby, żeby w podobnych sytuacjach 
osoby zgłaszały interwencję na przykład na numer 112. 

Radny K. Karasiński powiedział, że funkcjonariusz pełniący telefoniczny 
dyżur w Straży Miejskiej powinien wypytać zgłaszającego o szczegóły 
zdarzenia i podjąć dalsze działania, bo odsyłanie zgłaszającego pod numer 
alarmowy 112 można stracić czas potrzebny do szybkiego podjęcia 
działania, bo tego od Funkcjonariuszy Straży Miejskiej oczekują 
mieszkańcy. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski powiedział, że osobiście nie ma 
zastrzeżeń do dyżurnych ze Straży Miejskiej. Zapytał, jak wygląda sprawa 
złapania podpalaczy na składowisku śmieci, bo mija już rok od zdarzenia. 
Zapytał także o monitoring na wspomnianym składowisku a także wyraził 
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opinię, że mieszkańcy także powinni mieć podgląd do tego, co się tam 
dzieje. 

Dariusz Bereżewski Komendant Straży Miejskiej w Zgierzu odnośnie 
wykrycia sprawców podpalenia wyjaśnił, że sprawa została przekazana do 
Komendy Powiatowej Policji w Zgierzu, dlatego że ewentualne podejrzenie 
popełnienia takiego przestępstwa jest tylko i wyłącznie w kompetencji 
policji, czyli wszystkie czynności wyjaśniające, dochodzeniowo-śledcze 
może prowadzić Policja. Odnośnie monitoringu powiedział, że ma on na 
celu także sprawdzanie, czy na teren niebezpieczny nie wchodzą osoby 
postronne, nie tylko podpalacze, dodał, że liczba pożarów w tym miejscu 
względem ubiegłego roku znacznie spadła oraz że dzięki monitoringowi 
Straż Miejska zgłosiła do Straży Pożarnej jeden pożar. 

Radny P. Czekalski zapytał o system powiadamiania w zakresie wykrycia 
zdarzeń z monitoringu na składowisku - czy obowiązują w tym zakresie 
szczegółowe umowy pomiędzy Strażą Miejską, a Państwową Strażą 
Pożarną oraz czy jest taka możliwość, żeby Państwowa Straż Pożarna 
posiadała bezpośredni wgląd w ten monitoring? 

Dariusz Bereżewski Komendant Straży Miejskiej w Zgierzu powiedział, że 
jeżeli chodzi o dodatkowy wgląd dla Straży Pożarnej w te pięć kamer na 
składowisku odpadów, jest to kwestia techniczna, czy sygnał GSM, który 
idzie z terenu składowiska, można przesłać gdzieś do dodatkowych 
instytucji, dodał jednak, że jeżeli taki podgląd dodatkowy znalazłby się 
w jednostce Państwowej Straży Pożarnej, to byłoby to rozwiązanie istotne, 
bo dyżurny w KP PSP pracuje 24 godziny na dobę, 7 dni w tygodniu. 

Radny P. Czekalski zwrócił się do Prezydenta Miasta Zgierza o podjęcie 
odpowiednich czynności, aby również Państwowa Straż Pożarna miała 
możliwość podglądu z monitoringu na ten teren. 

Radna A. Boś zwróciła uwagę na problem samochodów zaparkowanych na 
chodnikach, które utrudniają poruszanie się pieszych. 

Dariusz Bereżewski Komendant Straży Miejskiej w Zgierzu wyjaśnił 
obecnie obowiązujące przepisy dotyczące parkowania na chodnikach. 

Radny P. Czekalski zapytał o postępowanie w przypadku pojazdów 
wyglądających na nieużywane (wraki), pozostawionych w przestrzeni 
miejskiej. 

Dariusz Bereżewski Komendant Straży Miejskiej w Zgierzu wyjaśnił 
przepisy postępowania w takich przypadkach. 

Radny P. Czekalski dopytał o czas podjęcia działań przez Straż Miejską od 
momentu przyjęcia zgłoszenia. 
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Dariusz Bereżewski Komendant Straży Miejskiej w Zgierzu wyjaśnił, że 
data i godzina przyjęcia zgłoszenia jest początkiem interwencji i Straż 
Miejska ma rok na jej zakończenie. 

Radny S. Szulc powiedział o problemie z parkującymi samochodami, które 
utrudniają przejazd na ulicy Milenijnej, gdzie przy placu zabaw kiedyś 
ustawione były znaki zakazu parkowania i był ten zakaz egzekwowany, 
natomiast obecnie znaku nie ma, przejazd jest utrudniony i w razie pożaru 
czy innej tragedii służby miałyby problem z przejazdem. Poprosił 
o reakcję. 

Dariusz Bereżewski Komendant Straży Miejskiej w Zgierzu powiedział, że 
sprawa zostanie sprawdzona natomiast za oznakowanie terenu odpowiada 
jego właściciel a Straż Miejska i Policja egzekwują ich przestrzeganie. 

Mieszkaniec Zgierza zapytał, czy musi być zgłoszenie od mieszkańca, aby 
Straż Miejska podjęła interwencję, czy funkcjonariusze mogą 
interweniować również bez zgłoszenia z własnej inicjatywy, czy Straż 
Miejska ma prawo wystawiać mandaty prywatnym właścicielom 
zaśmieconych działek oraz ile pieniędzy na funkcjonowanie Straży 
Miejskiej przeznacza miasto i jakie są wpływy z wystawionych w ciągu 
roku mandatów. 

Dariusz Bereżewski Komendant Straży Miejskiej w Zgierzu odpowiedział, 
że jeśli chodzi o podejmowane interwencje, to najwięcej jest po 
zgłoszeniach od mieszkańców, na drugim miejscu są interwencje własne 
podejmowane przez funkcjonariuszy w terenie. Odnośnie kosztów, 
Komendant nie pamiętał konkretnych kwot więc nie mógł odpowiedzieć na 
to pytanie. Natomiast w kwestii zaśmieconych działek wyjaśnił, że nie ma 
problemu z egzekwowaniem czystości na terenach prywatnych o ile te 
tereny posiadają właścicieli lub współwłaścicieli, ale są także działki, na 
których są nieuregulowane sprawy spodkowe, wówczas nie ma możliwości 
prawnego wyegzekwowania porządku. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski podziękował Komendantowi Straży 
Miejskiej w Zgierzu za codzienną służbę na rzecz bezpieczeństwa miasta. 
Następnie udzielił odpowiedzi Mieszkańcom na pytanie w sprawie ich 
petycji wskazując, że będzie rozpatrywana na sesji w maju oraz udzielił 
głosu jednostkom pomocniczym w tematach innych niż bezpieczeństwo 
w mieście. 

K. Błaszczyk Przewodnicząca Zarządu Osiedla 650-lecia w Zgierzu 
poruszyła kwestię potrzeby umieszczenia pojemników na odpady tekstylne 
na terenie Osiedla. 

Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 
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Pkt 8 Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że z uwagi na 
konieczność opuszczenia na chwilę sesji, po przedstawieniu swoich 
interpelacji Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski będzie prowadził obrady. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski zaproponował, żeby prowadzenie 
obrad kontynuował Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski złożył interpelacje w sprawach: 

- problemów z parkowaniem i utrzymaniem drożności ulicy Narutowicza na 
odcinku pomiędzy ulicami Długą oraz 3 Maja, 

- stanu technicznego nawierzchni ulicy Andrzej Struga, 

- stanu technicznego Orlika znajdującego się przy ul. Leśmiana, 

automatu paczkowego na terenie przyległym do budynków 
wielorodzinnych pozostających w zarządzie MPGM sp. z o.o. przy ulicy 
Staffa, 

- placów zabaw i problemów z przebywaniem na ich terenie zwierząt, 

- ubytków powstających na ścieżce rowerowej w obu parkach miejskich, 

- siatki strzałochwytu na obiektach MOSIRu, 

- monitoringu składowiska odpadów niebezpiecznych, 

- ataku ransomware na jeden z komputerów miejskiej spółki Wodkan. 

Radny S. Szulc złożył interpelacje w sprawach: 

- kolejnej edycji Budżetu Obywatelskiego dla Miasta Zgierza, 

- poprawy bezpieczeństwa w ruchu drogowym na ulicy Milenijnej poprzez 
montaż progów zwalniających lub innych rozwiązań inżynieryjnych 
skutecznie ograniczających prędkość pojazdów, 

- wprowadzenia odcinkowego pomiaru prędkości w Zgierzu, 

- złego stanu nawierzchni na ulicy Pułaskiego (w rejonie ulicy 
Żeromskiego), 

- utrudnień w korzystaniu z chodników na ulicy Milenijnej w Zgierzu 
z powodu parkowania pojazdów, 
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- legalności znaków drogowych oraz urządzeń bezpieczeństwa ruchu 
drogowego w Zgierzu, 

- prawidłowego oświetlenia dróg i ulic w rejonie dróg gminnych, 
a w szczególności przejść dla pieszych, 

- ujednolicenia tablic Systemu Identyfikacji Miejskiej. 

Radny P. Czekalski złożył interpelacje w sprawach: 

- naboru w zakresie dofinansowania sprzętu i wyposażenia dla jednostek 
OSP z województwa łódzkiego w ramach programu „Ekostrażak", 

- realizacji inwestycji w zakresie przebudowy ulic Pogodnej i Dojazdowej, 

- realizacji inwestycji dotyczącej budowy sieci wodociągowej w pasie 
drogowym ulicy Zacisze, 

- realizacji zadań związanych ze sporządzeniem miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru miasta ograniczonego 
ulicami Owocową, Letnią, Chełmską, Łagiewnicką, 

- inwestycji w zakresie przebudowy ul. Baczyńskiego, 

- przeprowadzenia prac porządkowych na terenie znajdującym się 
pomiędzy garażami przy ul. Dubois, a korytem rzeki Bzury. 

Radny J. Kwiatkowski złożył interpelację w sprawie szczegółowego 
zestawienia autobusów obsługujących linię nr 6 komunikacji miejskiej 
w Zgierzu. 

Radny J. Filipowicz złożył interpelacje w sprawach: 

- działań mających na celu zakup oraz ustawienie na terenie miasta tzw. 
olejomatów, 

- zakupu oraz ustawienia na terenie miasta tzw. przycisków SOS, 

- wprowadzenia wyznaczonych płatnych stref parkowania wzdłuż ulic i na 
parkingach terenu ośrodka „Malinka". 

Radna N. Wojtera złożyła interpelację w sprawie poprawy bezpieczeństwa 
pieszych oraz kierowców na ulicy Księdza Piotra Skargi z przedłużeniem 
ulicy Gołębiej w kierunku ulicy Aleksandrowskiej. 
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Radny M, Jaborski złożył interpelację w sprawie stanu przygotowania 
obrony cywilnej w Zgierzu na wypadek sytuacji kryzysowej, w tym 
potencjalnego konfliktu zbrojnego. 

Radna A. Boś złożyła interpelacje w sprawach: 

- sprawdzenia i naprawy sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych na 
skrzyżowaniu ulic: Armii Krajowej i Długiej, 

- zwiększenia częstotliwości kursów komunikacji miejskiej linii nr 4 i 8. 

Radny K. Karasiński złożył interpelacje w sprawach: 

- uwzględnienia w projekcie budżetu na rok 2026 montażu instalacji 
zegarów czasowych przy sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic 
miejskich: Długiej - Dąbrowskiego - Popiełuszki, 

- realizacji i charakteru interwencji podejmowanych przez Straż Miejską 
w Zgierzu. 

Radna E. Krzewina złożyła interpelacje w sprawach: 

- zainstalowania znaków drogowych ograniczających tonaż na ul. 
Grudzińskiej, 

- montażu oświetlenia na ul. Kamińskiego. 

Radny A. Piłacik złożył interpelacje w sprawach: 

- schronów na terenie Zgierza, 

- stołówek w placówkach oświatowych w Zgierzu. 

Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 9 Zapytania i wolne wnioski 

Radny P. Czekalski zapytał, czy są planowane w najbliższym czasie 
ćwiczenia z zakresu obrony cywilnej. 
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Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 10 Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz 
zapytania 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski odnośnie obrony cywilnej 
odpowiedział, że wiele spraw w tym zakresie będzie wyjaśniało się w toku 
podejmowanych działań i spotkań organizowanych przez wojewodę oraz 
podejmowanych aktów wykonawczych, które dookreślałyby m.in. 
szczegółowe wytyczne dla obiektów związanych z ochroną ludności oraz 
koniecznych działań, a także, jakie ewentualnie środki będzie można 
wyasygnować na ten cel. W temacie gospodarki odpadami przekazał, że 
odpowiedź zostanie udzielona na piśmie, dodał, że przedmiotem jednego z 
projektów uchwał podczas trwającej właśnie sesji jest temat dotyczący 
gospodarki odpadowej i zakupu pojemników a Miasto jest w trakcie 
realizacji kolejnych elementów, które w tym zakresie obecny system będą 
zmieniać. Natomiast w temacie Ochotniczych Straży Pożarnych, przekazał, 
że z chęcią, patrząc na racjonalność wydatkowania środków finansowych i 
gospodarność w tym obszarze, będzie wspomagał jednostki, które zechcą 
zawierać jakiekolwiek zobowiązania z Gminą Miasto Zgierz, bo od paru lat 
jedna z jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej nie podpisała umowy na 
korzystanie z obiektu i korzysta z niego w sposób bezumowny. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 11 Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między 
sesjami 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Radny P. Czekalski zapytał o sprawę prowadzoną w Krajowej Izbie 
Odwoławczej w kontekście dostarczenia tłucznia do robót drogowych na 
terenie Zgierza- na jakim etapie obecnie jest postępowanie w tym 
zakresie? 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski odpowiedział, że po przekazaniu 
sprawy przez Krajową Izbę Odwoławczą następuje ponowna procedura 
oceny wyłonienia ofert i ten tryb jest obecnie w toku. Dodał, że jeżeli 
chodzi o temat działań w mieście w ramach prac interwencyjnych, została 
podpisana umowa i są one w toku realizacji. 
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Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 12 Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza 
z działalności między sesjami 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Radny A. Mięsok zapytał, dlaczego w sprawozdaniu nie zostały 
zamieszczone złożone przez niego pomiędzy sesjami interpelacje. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odpowiedział, że doszło do 
przeoczenia oraz, że uzupełni informację przewodniczącego o brakujące 
interpelacje Radnego A. Mięsoka. Dodatkowo, w ramach uzupełnienia 
informacji wspomniał o tematach poruszanych podczas dyżurów 
Przewodniczącego RMZ. 

Brak dalszych zgłoszeń. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Pkt 13 Stanowisko Rady Miasta Zgierza w sprawie upamiętnienia 
tysięcznej rocznicy koronacji Bolesława Chrobrego oraz pięćsetnej 

rocznicy Hołdu Pruskiego 

Projekt oświadczenia omówił Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski. 

Brak głosów w dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do 
głosowania. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia oświadczenia Rady Miasta Zgierza w 
sprawie upamiętnienia tysięcznej rocznicy koronacji Bolesława Chrobrego 
oraz pięćsetnej rocznicy Hołdu Pruskiego (Druk nr 162-2025). 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Rada Miasta Zgierza przyjęła Oświadczenie Nr 2/XV/2025 w 
sprawie upamiętnienia tysięcznej rocznicy koronacji Bolesława 
Chrobrego oraz pięćsetnej rocznicy Hołdu Pruskiego. 
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Pkt 14 Podjęcie uchwał w sprawach: 

Wykaz opinii stanowi załącznik do protokołu. 

a) nadania Tytułu Honorowego „Zgierski Dawca Krwi" (Druk nr 
164-2025), 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski. 

Radny A. Mięsok zwrócił uwagę, że Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski nie 
przedstawia opinii komisji do projektów uchwał. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że wcześniej informował, 
że wszystkie opinie są pozytywne, że są zamieszczone w systemie eSesja 
oraz, że nie widzi podstawy prawnej, aby przy każdym projekcie o tym 
mówić. 

Radny A. Mięsok powiedział, że wszyscy widzą zbiorczy wykaz opinii 
podjętych na wszystkich komisjach ale nie wszyscy Radni są we 
wszystkich komisjach, poza tym jest taka zasada, że Przewodniczący 
powinien do protokołu przekazać, jakie są opinie do danego projektu 
uchwały, dodatkowo, sesja jest transmitowana i mieszkańcy także powinni 
mieć jasność sytuacji, jakie były opinie komisji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że w protokole będzie to 
jasno wskazane, ponieważ wykaz opinii stanowi załącznik do protokołu. 
Dodał, że jeśli będzie kiedyś opinia negatywna, to ta informacja 
z pewnością wybrzmi przy danym projekcie uchwały. Powiedział także, że 
dba o transparentność i sprawne prowadzenie obrad a każdy Radny ma 
obowiązek przygotować się do sesji i zapoznać się z opiniami, może także 
poprosić Biuro Rady o wydrukowanie wykazu opinii. 

Radny A. Mięsok powiedział, że dla czystości sprawy każdy projekt 
uchwały powinien być poprzedzony informacją o opiniach komisji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o podanie podstawy prawnej, 
która zobowiązuje go do informowania o opiniach komisji jednostkowo 
przed każdym projektem uchwały. 

Radny A. Mięsok zapytał, co w takim razie Przewodniczący powie 
mieszkańcom oglądającym sesję w internecie odnoście opiniowania 
projektów uchwał. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powtórzył, że wszystkie opinie komisji 
są pozytywne oraz, że wykaz opinii znajduje się w systemie eSesja. 

Radna N. Wojtera poprosiła, aby przejść do procedowania uchwały. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: nadania Tytułu Honorowego „Zgierski Dawca 
Krwi" (Druk nr 164-2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/312/2025 w sprawie 
nadania Tytułu Honorowego „Zgierski Dawca Krwi". 

b) przyjęcia Regulaminu korzystania z Ośrodka 
Wypoczynkowego Malinka w Zgierzu (Druk nr 141-2025), 

Projekt uchwały omówił Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia Regulaminu korzystania z Ośrodka 
Wypoczynkowego Malinka w Zgierzu (Druk nr 141-2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/313/2025 w sprawie 
przyjęcia Regulaminu korzystania z Ośrodka Wypoczynkowego 
Malinka w Zgierzu. 

c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze 
środków „Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021 - 2027" oraz 
realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. „Rozwój systemu 
selektywnego zbierania odpadów komunalnych" (Druk nr 156-
2025), 
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Projekt uchwały omówił Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak, 
poinformował, że uwagi Komisji Statutowo-Prawnej zostały przyjęte w 
formie autopoprawki. 

Radny P. Czekalski zapytał, czy w ramach tego zadania przewiduje się 
zakup pojemników do segregacji odpadów tekstylnych. 

Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak, odpowiedział, że tak. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski 
przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 
dofinansowanie ze środków „Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021 -
2027" oraz realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. „Rozwój 
systemu selektywnego zbierania odpadów komunalnych" (Druk nr 156-
2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/314/2025 w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie ze 
środków „Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021 - 2027" oraz 
realizację przez Gminę Miasto Zgierz zadania pn. „Rozwój systemu 
selektywnego zbierania odpadów komunalnych". 

d) zmieniająca uchwałę Nr XIV/288/2025 w sprawie określenia 
Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Zgierz na 2025 rok 
(Druk nr 158-2025), 

Projekt uchwały omówił Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak, 
poinformował, że uwagi Komisji Statutowo-Prawnej zostały przyjęte w 
formie autopoprawki, przekazał, że w projekcie uchwały został zmieniony 
zapis §3, w punkcie dziewiątym doprecyzowane zostały działania, które 
będą podejmowane tak jak w uchwale. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania. 

Głosowano w sprawie: zmieniająca uchwałę Nr XIV/288/2025 
w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
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zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Zgierz na 
2025 rok (Druk nr 158-2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYM. SIĘ: 2, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/315/2025 zmieniającą 
uchwałę Nr XIV/288/2025 w sprawie określenia Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Miasto Zgierz na 2025 rok. 

e) likwidacji źródeł dochodów gromadzonych na wydzielonym 
rachunku i ich przekazania oraz sposobu i trybu sporządzania 
planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów 
samorządowych jednostek budżetowych (Druk nr 159- 2025), 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania. 

Głosowano w sprawie: likwidacji źródeł dochodów gromadzonych na 
wydzielonym rachunku i ich przekazania oraz sposobu i trybu 
sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów 
samorządowych jednostek budżetowych (Druk nr 159- 2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/316/2025 w sprawie 
likwidacji źródeł dochodów gromadzonych na wydzielonym 
rachunku i ich przekazania oraz sposobu i trybu sporządzania 
planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów 
samorządowych jednostek budżetowych. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski ogłosił przerwę w obradach sesji RMZ 
oraz przekazał prowadzenie obrad XV sesji Rady Miasta Zgierza 
Wiceprzewodniczącemu RMZ T. Dziedzicowi. 

Po przerwie. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic po stwierdzeniu kworum wznowił 
obrady XV sesji RMZ. 
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f) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz 
w roku 2025 do złożenia wniosku do modułu 3 wieloletniego 
rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" dotyczącego 
wspierania w latach 2024-2028 organów prowadzących publiczne 
szkoły podstawowe w zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, 
wychowania i opieki przez organizację stołówek i miejsc 
spożywania posiłków w Szkole Podstawowej nr 3 Zgierzu (Druk nr 
160-2025), 

Projekt uchwały omówił Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski, 
przekazał, że uwagi Komisji Statutowo-Prawnej zostają przyjęte w formie 
autopoprawki. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic przeszedł 
do głosowania. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto 
Zgierz w roku 2025 do złożenia wniosku do modułu 3 wieloletniego 
rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" dotyczącego wspierania 
w latach 2024-2028 organów prowadzących publiczne szkoły podstawowe 
w zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, wychowania i opieki przez 
organizację stołówek i miejsc spożywania posiłków w Szkole Podstawowej 
nr 3 w Zgierzu (Druk nr 160-2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/317/2025 w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz w roku 
2025 do złożenia wniosku do modułu 3 wieloletniego rządowego 
programu "Posiłek w szkole i w domu" dotyczącego wspierania w 
latach 2024-2028 organów prowadzących publiczne szkoły 
podstawowe w zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, 
wychowania i opieki przez organizację stołówek i miejsc 
spożywania posiłków w Szkole Podstawowej nr 3 w Zgierzu. 

g) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz 
w roku 2025 do złożenia wniosku do modułu 3 wieloletniego 
rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" dotyczącego 
wspierania w latach 2024-2028 organów prowadzących publiczne 
szkoły podstawowe w zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, 
wychowania i opieki przez organizację stołówek i miejsc 
spożywania posiłków w Szkole Podstawowej nr 5 Zgierzu (Druk nr 
161-2025), 
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Projekt uchwały omówił Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic przeszedł 
do głosowania. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto 
Zgierz w roku 2025 do złożenia wniosku do modułu 3 wieloletniego 
rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" dotyczącego wspierania 
w latach 2024-2028 organów prowadzących publiczne szkoły podstawowe 
w zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, wychowania i opieki przez 
organizację stołówek i miejsc spożywania posiłków w Szkole Podstawowej 
nr 5 w Zgierzu (Druk nr 161-2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/318/2025 w sprawie 
wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz w roku 
2025 do złożenia wniosku do modułu 3 wieloletniego rządowego 
programu "Posiłek w szkole i w domu" dotyczącego wspierania 
w latach 2024-2028 organów prowadzących publiczne szkoły 
podstawowe w zapewnieniu bezpiecznych warunków nauki, 
wychowania i opieki przez organizację stołówek i miejsc 
spożywania posiłków w Szkole Podstawowej nr 5 Zgierzu. 

h) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 
2025 w zakresie zadań własnych oraz zadań z zakresu 
administracji rządowej zleconych miastu (Druk nr 165-2025), 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic przeszedł 
do głosowania. 

Głosowano w sprawie: zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta 
Zgierza na rok 2025 w zakresie zadań własnych oraz zadań z zakresu 
administracji rządowej zleconych miastu (Druk nr 165-2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/319/2025 w sprawie 
zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2025 
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w zakresie zadań własnych oraz zadań z zakresu administracji 
rządowej zleconych miastu. 

i) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-
2042 (Druk nr 166-2025), 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic przeszedł 
do głosowania. 

Głosowano w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 
lata 2025-2042 (Druk nr 166-2025). 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/320/2025 zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-2042. 

j) przyjęcia dofinansowania na realizację przedsięwzięcia pn. 
"Opracowanie Miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu dla 
miasta Zgierza" (Druk nr 174-2025), 

Projekt uchwały omówił Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic przeszedł 
do głosowania. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia dofinansowania na realizację 
przedsięwzięcia pn. "Opracowanie Miejskiego planu adaptacji do zmian 
klimatu dla miasta Zgierza" (Druk nr 174-2025). 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/321/2025 w sprawie 
przyjęcia dofinansowania na realizację przedsięwzięcia pn. 
"Opracowanie Miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu dla 
miasta Zgierza". 

k) w sprawie wyrażenia zgody na aplikowanie przez Gminę 
Miasto Zgierz o środki na realizację zadań termomodernizacyjnych 
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i modernizacyjnych w zakresie dokumentacji technicznej 
wytworzonej w ramach projektu "Zgierz - opracowanie 
dokumentacji w ramach wsparcia rozwoju miast POPT" (Druk 175-
2025), 

Projekt uchwały omówił Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic przeszedł 
do głosowania. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na aplikowanie przez Gminę 
Miasto Zgierz o środki na realizację zadań termomodernizacyjnych 
i modernizacyjnych w zakresie dokumentacji technicznej wytworzonej 
w ramach projektu "Zgierz - opracowanie dokumentacji w ramach 
wsparcia rozwoju miast POPT" (Druk 175-2025) 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/322/2025 w sprawie 
w sprawie wyrażenia zgody na aplikowanie przez Gminę Miasto 
Zgierz o środki na realizację zadań termomodernizacyjnych 
i modernizacyjnych w zakresie dokumentacji technicznej 
wytworzonej w ramach projektu "Zgierz - opracowanie 
dokumentacji w ramach wsparcia rozwoju miast POPT". 

Pkt 15 Podjęcie uchwał w sprawach zaliczenia dróg do kategorii 
dróg gminnych: 

Wykaz opinii stanowi załącznik do protokołu. 

Projekty uchwał drogowych omówił zbiorczo Prezydent Miasta Zgierza 
P. Staniszewski. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic przeszedł 
do głosowania. 

a) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Obrońców Pokoju 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 144 - 2025), 

Głosowano w sprawie: zaliczenia do kategorii dróg gminnych 
ul. Obrońców Pokoju w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 144 -
2025), 
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Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/323/2025 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Obrońców Pokoju 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

b) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Granicznej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 145 -
2025), 

Głosowano w sprawie: zaliczenia do kategorii dróg gminnych 
ul. Granicznej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 145 -
2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/324/2025 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Granicznej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Marysińskiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 146 -
2025), 

Głosowano w sprawie: zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. 
Marysińskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 146 - 2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/325/2025 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Marysińskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Czerwonej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 147 -
2025), 

Głosowano w sprawie: zaliczenia do kategorii dróg gminnych 
ul. Czerwonej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 147 -
2025), 
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Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/326/2025 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Czerwonej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Północnej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 148 -
2025), 

Głosowano w sprawie: zaliczenia do kategorii dróg gminnych 
ul. Północnej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 148 - 2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/327/2025 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Północnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wojska Polskiego 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 149 -
2025), 

Głosowano w sprawie: zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wojska 
Polskiego w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 149 - 2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/328/2025 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wojska Polskiego 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Karola w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 150 - 2025), 

Głosowano w sprawie: zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Karola 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 150 - 2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
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Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/329/2025 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Karola w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Malarskiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 151 -
2025), 

Głosowano w sprawie: zaliczenia do kategorii dróg gminnych 
ul. Malarskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 151 - 2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/330/2025 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Malarskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Ogrodowej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 152-
2025), 

Głosowano w sprawie: zaliczenia do kategorii dróg gminnych 
ul. Ogrodowej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 152- 2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/331/2025 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Ogrodowej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Poprzecznej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 153 -
2025), 

Głosowano w sprawie: zaliczenia do kategorii dróg gminnych 
ul. Poprzecznej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 153 -
2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4. 
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Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/332/2025 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Poprzecznej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Solnej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 154 - 2025), 

Głosowano w sprawie: zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Solnej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 154 - 2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/333/2025 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Solnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Drewnowskiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 155-
2025), 

Głosowano w sprawie: zaliczenia do kategorii dróg gminnych 
ul. Drewnowskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 155-
2025), 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/334/2025 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Drewnowskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jeża w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 163-2025), 

Głosowano w sprawie: zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jeża 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 163-2025). 

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr XV/335/2025 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jeża w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 
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Pkt 16 Oświadczenia radnych 

Brak zgłoszeń. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 17 Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic przypomniał Radnym o obowiązku 
złożenia oświadczenia majątkowego, po czym przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

Pkt 18 Zamknięcie obrad sesji 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic po wyczerpaniu porządku obrad 
zamknął XV sesję Rady Miasta Zgierza. 

Protokołowała 
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